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Fractie PVV Dordrecht  
Het politiek centrum  
P/a Voorstraat 367  
3311 CT Dordrecht 
 
College van burgemeester en wethouders van de gemeente Dordrecht  
Postbus 8 
3300 AA Dordrecht 
 
Betreft: artikel 40 vragen over de historische Damiatebrug 
 
Dordrecht, 17 augustus 2020 
 
Geacht College, 
 
De PVV hecht veel waarde aan ons cultureel erfgoed en daarom schrok onze fractie van de 
brief inzake de historische Damiatebrug die Dordtenaar dhr. Hans van Rossum op woensdag 
5 augustus naar de Raad heeft gestuurd.  
Uit de brief komt een beeld naar voren dat er onzorgvuldig met de brug uit de negentiende 
eeuw wordt omgesprongen en daarom wil de PVV graag de volgende vragen stellen aan het 
College: 
 
1) Deelt u de mening dat cultureel erfgoed, zoals Rijksmonumenten, te allen tijde gekoesterd 
dient te worden, aangezien het een belangrijke pijler is van de Dordtse identiteit? Zo nee, 
waarom niet?    
 
2) Klopt de passage uit de brief dat in 2015 het hydraulische aandrijvingssysteem verwijderd 
is, nadat er lekkage was opgetreden? Zo ja, waarom is toen niet gekozen voor het repareren 
van het systeem? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details, waaronder 
informatie over wie, wanneer de bewuste keuze heeft gemaakt en wat de kosten ongeveer 
waren geweest, als was gekozen voor repareren van het systeem. 
 
In de brief staat de volgende passage: 
 
“Zij hebben een sterke voorkeur voor slopen zo is gebleken. Denk aan het Statenplein waar 
80 monumenten voor moesten wijken, de Boogjes. vele tientallen monumenten gingen tegen 
de vlakte. De restanten van de oude stadsmuren werd gesloopt en natuurlijk het prachtige 
postkantoor. Dordrecht is koploper in het slopen van monumenten.”  
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3) Kunt u inhoudelijk reageren op deze passage en in uw antwoord (indien van toepassing) 
o.a. aandacht besteden aan waarom betreffende monumenten het veld moesten ruimen, 
wie wanneer daartoe heeft besloten, alsmede op welke wijze de Dordtse bevolking is 
geïnformeerd, hoe zij haar mening kon geven en wat met deze mening uiteindelijk is 
gedaan? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details. 
 
In de brief staat een passage waaruit naar voren komt dat de gemeente Dordrecht in 2015 
voor 300.000 euro materiaal zou hebben ingekocht om de brug te verbouwen. Echter, de 
spullen zouden nu al vijf jaar liggen op het opslagterrein van de gemeente. 
Volgens de briefschrijver is het voornemen om in het geheim toch aan de slag te gaan met 
de Damiatebrug. Deze moet op afstand worden bediend en vanuit Europese regelgeving 
moeten dan zaken als slagbomen en zwaailichten worden gerealiseerd. 
 
4) Kunt u aangeven of het klopt dat materiaal met een waarde van 300.000 euro tot nu toe 5 
jaar opgeslagen ligt op het gemeentelijke opslagterrein? Zo ja, waarom precies en gaat het 
om materiaal dat is bekostigd door (Dordts) belastinggeld? Graag een gemotiveerd 
antwoord met zoveel mogelijk details. 
 
5) Kunt u aangeven of het klopt dat er plannen zijn om aan de brug te gaan werken? Zo ja, 
kunt u een zo precies mogelijke planning van de werkzaamheden geven? Hoe (indien van 
toepassing) is dit gecommuniceerd naar de Dordtse bevolking en op welke manier hebben 
Dordtenaren kunnen participeren? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk 
details. 
 
6) Kunt u aangeven waarom is gekozen voor bediening op opstand en op welke manier er 
aandacht is geweest voor eventuele andere oplossingen die minder ingrijpende gevolgen 
hebben voor het waardevolle historische karakter van de brug? Graag een gemotiveerd 
antwoord met zoveel mogelijk details. 
 
7) Kunt u aangeven (indien relevant) op welke momenten met het Rijk is gecommuniceerd 
over eventuele werkzaamheden aan de brug, wat de aard van de gesprekken was en welke 
besluiten zijn genomen? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details.  
 
8) Aan het einde van de brief komt de briefschrijver met een oplossingsrichting. 
Kunt u inhoudelijk reageren op deze oplossingsrichting, waarin u ingaat op o.a. de 
haalbaarheid van de voorstellen? Zo nee, waarom niet? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
D.T.J. van Leeuwen 
Fractievoorzitter PVV Dordrecht 


